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Kis kollégium, nagy lehetőségek 

Gaál Bence elnöki programja 

Bemutatkozás 

Rólam 

Gaál Bence vagyok, 1994. 01. 22-én születtem Sárváron. Jelenleg egy Vas megyei kis falucskában, 

Bögötén lakom. Általános iskolába a szomszéd településre, Hosszúperesztegre jártam. Középiskolai 

tanulmányaimat a kőszegi Jurisich Miklós Gimnázium és Kollégiumban végeztem. Tanulmányaim során 

mindig is az informatika és a földrajz kötött le legjobban. Saját érdeklődésem és a tanáraim meghatározó 

szerepe miatt jelentkeztem az ELTE-re osztatlan tanári képzésre, földrajz-informatika szakos tanárnak, 

ahova sikeresen fel is vettek. Ennek immáron három éve és most kezdem a negyedik évemet az ELTE 

TTK-n. Választásomat valószínűleg befolyásolta a tizenegy évvel fiatalabb kishúgom is, akivel rengeteg 

időt töltünk el együtt. 

A tanulmányok mellett mindig is fontos volt számomra a sport. Középiskolában a kispályás labdarúgás, 

a súlylökés és diszkoszvetés volt, ami meghatározta a sportot számomra. Jelenleg ezekből csak a foci 

maradt meg sajnos. Tagja vagyok egy amatőr futsal csapatnak is, akikkel az ELTE-BEAC Futsal Bajnokság 

„A” ligájában küzdünk, valamint előző szezonokban sorra nyertük meg az alacsonyabb ligákat, hogy a 

legjobbak között küzdhessünk. A focin kívül még szeretek motorozni és vezetni is, és ebből adódóan 

nagy Forma1 rajongó vagyok. Szabadidőmben ezen felül szeretek zenét hallgatni és játszani is, valamint 

nagyon sok sorozatot nézek. 

A felsőfokú tanulmányaim kezdete óta a Nándorfejérvári úti kollégium lakója vagyok, tavaly ősszel pedig 

jelentkeztem a helyi diákbizottságba. A lakóktól bizalmat kaptam és én lettem az NFK sportreferense. 

2016 júniusában adódott az a lehetőség, hogy én is tagja legyek az ELTE KolHÖK elnökségnek. Az 

elnökségen belül a sportreferensi pozíciót töltöm be. 

Motivációim 

Mivel középiskolában is egy családias kollégiumban laktam, ezért elsődleges motivációm a családias és 

összetartó közösséget fenntartani az NFK falain belül. A KolHÖK sportreferenseként együtt kell 

dolgoznom a Sportbizottság tagjaival és irányítani munkájukat. A közelmúltban elért közös eredmények 

miatt úgy gondolom, jól tudnék a Diákbizottsággal együtt dolgozni, ahogy azt eddig is tettem. Szeretnék 

nagyobb részt vállalni a közösség kiépítésében és megismerni lakóinkat, illetve segíteni nekik bármilyen 

probléma merülne fel. Nem vagyunk egy hatalmas kollégium, tehát elsődleges célom a jó légkör 

megteremtése és minden egyes lakónk elégedettségének fenntartása.  

Az egyes bizottságok és munkacsoportok összehangolt és eredményes munkáját szeretném 

megvalósítani, így teret szeretnék adni azoknak a lakóinknak, akik ugyan a Diákbizottság iránt nem 

érdeklődnek, de aktívan részt szeretnének venni a közösség életében. 

1. Partnereink 

Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat és a kollégiumi Diákbizottság között jelenleg nagyon jó kapcsolat 

van. Ezt bizonyítja az is, hogy rajtam kívül még Erdélyi Hanga is az elnökség tagja. Az elnökség és az egész 

KolHÖK számára a legfontosabb cél a kollégiumi hallgatók érdekeinek képviselete, a kollégiumi 

autonómia kialakítása és gyakorlása, valamint a kollégiumi lakhatás színvonalának fenntartása és 
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fejlesztése, továbbá a lakóink, kollégiumi dolgozóink és az egyetemi dolgozók közötti jó viszony 

kialakítása. 

A jó viszony ápolása az elkövetkezendő időszakban borítékolható és minden erőnkkel azon leszünk, hogy 

együtt, összefogva, hallgatóink igényeit és érdekeit képviselve megteremtsünk egy élhető közösséget 

számukra, amelyben jól érzik magukat. 

Kollégiumi Szolgáltató Központ 

A diákbizottság fontos feladata, hogy fenntartsa a jó kapcsolatot a dolgozók és a hallgatók között. A DB 

elnök feladata, hogy a kollégium osztályvezetőjével egyeztessen a kollégium ügyeit érintő kérdésekben 

(hallgatók, dolgozók ügyei, házirend, stb.). Ebben továbbra is számítok Gál-Esztegár Zádor osztályvezető 

úr korábbi években tapasztalt együttműködésére. 

Bár az elmúlt két évben több kisebb felújítás történt az épületben (tavaly nyáron a vizesblokkok 

felújítása, idén a szobák egynegyedének tisztasági festése), mégis tapasztalunk továbbra is megoldandó 

problémákat. Az alapfelszereltséghez tartozó bútorok (ágyak, székek, tűzhelyek, mosógépek) többsége 

cserére szorul, illetve vannak még szobák, amik higiéniai festést igényelnek. A felújításokon kívül 

szeretnénk a mindennapos használatra szánt eszközöket beszerezni, illetve a konditerem felszereltségét 

bővíteni. Remélem, hogy az állapotok folyamatos javításában számíthatunk a Kollégiumi Szolgáltató 

Központ igazgatójának, dr. Babos Jánosnak a támogatására. 

Szakkollégiumok 

Kollégiumunk épületében lakik még három szakkollégium is. Szeretném az eddigi jó kapcsolatot 

fenntartani továbbra is. A Diákbizottság tagjaként több olyan program megszervezésében részt vettem, 

ami az egész kollégiumi épületre kiterjedt. Ilyen esemény volt az Összkollégiumi ismerkedős est, 

melynek az alagsorban lévő megújult Kaktusz büfé adott helyet és az egész épületre kiterjedő 

asztalitenisz bajnokság is, amit a Bolyai Kollégiummal karöltve rendeztünk meg. 

A jó viszony fenntartása az élhető közösség mellett más okoknál fogva is nélkülözhetetlen. Az egész 

épületben felmerülő problémák kiküszöbölése együttes erővel sokkal könnyebb, főleg ha két kollégium 

egy folyosón osztozkodik. Attól függetlenül, hogy minden kollégiumnak a saját ügyeire van kifejezett 

hatásköre, fontosnak tartom az együttműködést, és nyitott vagyok az ilyen dolgokkal kapcsolatban. 

Legyen szó közös rendezvényről, vagy adott termek, helyiségek használatáról.  

2. Szakmai program 

A Diákbizottság felépítése 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Alapszabálya szerint csak az alapvető funkcionális működést segítő 

pozíciókat (alelnök, titkár) kötelező megválasztani, további feladatokkal a Diákbizottság bízhatja meg 

tagjait. Ezáltal lehetővé válik, hogy minden diákbizottság saját preferenciái szerint ossza fel szakmai 

feladatait. Szeretném, ha továbbra is lennének a KolHÖK központi szerveibe (Kulturális Bizottság, 

Kommunikációs Bizottság, Sportbizottság) delegált tagjaink, így ők lesznek a DB kulturális, 

kommunikációs és sportreferensei. Szükségesnek tartom ezen kívül fenntarthatósági, pályázati, 

tudományos és gazdasági referens, illetve irodavezető megválasztását. 

A Diákbizottsággal az üléseken kívül levelezőlistán, valamint Facebook csoportban szeretném tartani a 

kapcsolatot, így könnyen lehetővé válik a mindennapi kapcsolattartás és a gyorsan megoldandó 

feladatok megszervezése. 

  



Gaál Bence Nándorfejérvári úti Kollégium Elnöki program 

 
3 

A kollégium munkacsoportjai 

A kollégiumban jelenleg két munkacsoport működik. Az egyik a Fenntarthatósági munkacsoport, melyet 

Kiss Renáta irányít és koordinál jelenleg. A munkacsoport nagy odaadással és igyekezettel segítette a 

kollégium és annak környezetének élhetőbbé tételét. Munkájuk keretein belül sor került a 

kertrendezésre, a szelektív hulladékok legyűjtésére és azok elszállításának megszervezésére. A 

munkacsoportba sok lakónk jelentkezett és lelkesen segédkeztek az adott feladat elvégzésében. A 

munkacsoport koordinálását szeretném, ha továbbra is Kiss Renáta intézné. 

Másik munkacsoportunkról is szeretnék szót ejteni, ami a Rendezvényszervező munkacsoport. A 

munkacsoport nagy segítségünkre volt a kollégiumi rendezvények megszervezésében, koordinálását 

pedig a Diákbizottság referensei együtt végezték. A munkacsoport eddigi töretlen sikeréből kiindulva ezt 

is folytatni fogom. 

A munkacsoportok tökéletes lehetőséget adnak azoknak a lakóinknak, akik nem szeretnének 

diákbizottsági tagok lenni, de aktívan ki szeretnék venni a részüket a kollégiumi élet szervezéséből. A 

munkacsoportok legaktívabb tagjait meghívtuk a tavasszal tartott diákbizottsági hétvégére, amit ebben 

az évben is szeretnék megvalósítani. 

Iroda 

Az elmúlt ciklusban megvalósult a diákbizottsági iroda rendszeres nyitvatartása és állandó irodavezető 

megválasztása, aki az iroda rendben tartásáról és az ott szervezett külső, illetve belső ülések 

időbeosztásáról gondoskodott. A diákbizottsági ügyelet vasárnaptól csütörtökig 20:00-20:30 működött, 

ilyenkor lehetősége volt a lakóknak nyomtatásra, scannelésre, valamint bármilyen problémás dolog 

bejelentésére. Az iroda beosztását és az irodavezetői pozíciót továbbra is meg szeretném tartani. Az 

ügyelet már most is működik, az iroda kihasználására jelenleg is lehetősége van kollégiumunk lakóinak. 

Szeretnék mindenkit arra bátorítani, hogy bizalommal forduljon a mindenkori Diákbizottság tagjaihoz, 

hiszen az ő legfontosabb feladatuk a lakók érdekeinek képviselete. 

Kommunikáció 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatban 2013 óta működik a Kommunikációs Bizottság. A 

Nándorfejérvári úti Kollégium a kezdetek óta delegál tagot a bizottságba, az elmúlt tanévben pedig 

kommunikációs referenst is választott a Diákbizottság; ezt a posztot idén is szeretnénk megtartani. 

A külső kommunikáció tekintetében szeretnénk a Kommunikációs Bizottság minél több lehetőségét 

kihasználni. A tavalyi tanévben elkészültek a KolHÖK tagkollégiumainak honlapjai (az NFK honlapja az 

alábbi linken érhető el: http://nfkteszt.elte.hu/), illetve promóciós videót is forgattunk. A tavalyi évben 

a KolHÖK profi fotósa több rendezvényen is részt vett, szeretnénk idén is a legnagyobb 

rendezvényeinkre meghívni, hogy a közösségi élet minél több pillanatát maradandóvá tudjuk tenni. A 

honlapon kívül a kollégiumnak saját Facebook oldala is van. Szeretném ezeket fontos információkkal 

megtölteni, hogy az ide érkező látogatók számára hasznos tájékoztatást tudjunk nyújtani. 

A kollégium belső kommunikációja tekintetében szeretném követni az eddigi hagyományokat. A fontos 

információkat az NFK Facebook csoportján, illetve azon kívül körüzenetben is szeretnénk közvetíteni a 

lakók felé, hogy azok se maradhassanak le a fontos hírekről, információkról, akik kevésbé aktívak a 

közösségi oldal felületén. A diákbizottsági kommunikációs referens feladata a felületek frissítése, 

szóróanyagok elhelyezése, és ezzel a lakók minél több szinten való tájékoztatása. 

A Diákbizottsággal és a munkacsoportokkal Facebookon létrehozott csoportban, illetve előbbivel 

levelezőlistán is tartani fogjuk a kapcsolatot. 

http://nfkteszt.elte.hu/
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Kultúra 

Kollégiumunkban négy nagyobb méretű hagyományos rendezvényt szoktunk tartani. Ez az év eleji 

ismerkedős est, a gólyaavató, a karácsonyi közös vacsora, illetve a tavaszi félév elején rendezett farsangi 

buli. Ezeken kívül számos kisebb rendezvényt tartottunk a kollégiumban, melyek szervezése a tavaly 

alakult Rendezvényszervező munkacsoport feladat volt. Tartottunk két filmes estet, illetve több 

társasjátékos estet is. A munkacsoport a nagyobb rendezvények szervezéséből is kivette a részét. A 

kollégium hagyományos és kisebb létszámú rendezvényeit idén is szeretném megtartani, utóbbiak 

számát, illetve rendszerességüket pedig szeretném növelni. 

Egyes kisebb rendezvényeinknek tökéletes helyszíne lehet az alagsori Kaktusz büfé. A tulajdonossal 

többször egyeztetve hosszabbított nyitva tartás mellett kedvezményesen vehettük igénybe 

szolgáltatásait, és tarthattuk ott például az ismerkedős est utáni kötetlen beszélgetést.  

Rendezvényeink fő koordinátora a kulturális referensünk volt, és ő volt a KolHÖK Kulturális Bizottságának 

delegált tagja. Ebben az évben vele és a munkacsoporttal, valamint a Diákbizottság többi tagjával 

szeretném közösen megvalósítani az egyes rendezvényeink megszervezését, ahogy az eddig is történt. 

Pályázatok 

Kollégiumunk tavasszal sikeresen pályázott a Rektori sportpályázaton uszodabérletekre. Ezt és más 

pályázatokat kiemelten szeretném figyelni, ugyanis rengeteg lehetőség van bennük, amit kár lenne 

elmulasztani. A pályázatok figyelésére szeretnék külön egy diákbizottsági tagot felkérni, akinek 

elsődleges feladata lenne a különböző Rektori, illetve egyéb pályázati lehetőségek megragadása és a 

pályázatok és a hozzá tartozó részletes tervek kidolgozása. Továbbá az elmúlt két évhez hasonlóan 

szeretnénk a Diákbizottság és a közösségi életben legaktívabb lakók számára egy csapatépítő hétvégét 

rendezni. Ennek finanszírozása kapcsán számítunk a Rektori kulturális pályázaton elnyerhető 

támogatásra. 

Sport 

Az elnökségi pozícióm miatt, kifejezetten közel áll a terület a szívemhez. Szeretném, ha lakóink nagyobb 

aktivitásban vennének részt a különböző helyi, valamint összkolis és egyetemi sportrendezvényeken. 

Tavaly sikerült támogatni az éjszakai sporton elinduló hallgatóinkat, akik az NFK-t képviselték. Számukra 

a nevezési díjat a kollégium fizette ki. Továbbra is szeretném szorgalmazni az ilyesfajta támogatásokat 

bizonyos versenyeken, ahol a kollégiumunkat lehet képviseltetni, legyen az akár az Éjszakai Sport, vagy 

BEAC-os bajnokság. 

A Bolyai kollégiummal sikeresen megszerveztünk egy asztalitenisz versenyt. Erről egyeztettünk már a 

Bolyaival és szeretnénk hagyományt létrehozni. Fontosnak tartom a szakkollégiumok bevonását a 

sportrendezvényeinkre, hogy jó és kölcsönösen előnyös kapcsolatot építsünk ki velük, mint a fent 

említett verseny, vagy a Bolyai League, amelyre eddig sikerült mindig NFK-s csapatot kiállítanunk. 

Konditermünk kihasználása kielégítő. Megpróbálunk minél több fejlesztést véghezvinni, ami a 

konditerem állapotára és felszereltségére lehet hatással, ezzel is tovább inspirálni a sport e formáját 

választó lakóinkat. 

Szeretnék különböző túrákat is szervezni. Legyen ez akár egész hétvégés program, vagy egy délutános. 

Ebben biztos vagyok, hogy a rendezvényszervező munkacsoport nagy segítségemre lesz. 

A Kaktusz büfé nyitása óta lebeg a levegőben egy billiárd bajnokság. A tulajdonossal egyeztetve 

szeretném, ha ez is megvalósulna, de nem csak ez az egyetlen kocsmasport, ami szóba jöhet és 

megoldható a kollégiumban. 
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Szeretném majd kezdeményezni a focipálya melletti fák megnyesését, hogy zavartalan játékban 

lehessen része annak, aki a labdarúgást űzi, mint sportot és szabadidős tevékenységet. A focipályán lévő 

kosárpalánk renoválásával új terület nyílik majd a labdajátékok kínálatában. 

Mindezek megvalósításában nagy segítségemre lesz majd a Diákbizottság sportreferensi pozícióját 

betöltő tagja, akivel remélhetőleg produktív és pozitív évet zárhatunk jövő ilyenkor. 

Tudományos élet 

Fontosnak tartom a tudományos élet fellendítését. Jelenleg kezd kialakulóban lenni egy könyvklub, amit 

örömmel támogatok. Terveink között szerepel visszahozni és újra feléleszteni a tudományos 

ismeretterjesztő előadásokat. Ezek az alkalmak tökéletesek lehetnek TDK előadások, szakdolgozat védés 

és a tanári pálya kihívásainak gyakorlására.  

Ha már szóba került a tanári pálya. Megvalósítható lenne egy olyan kis mini kurzus indítása, amely a 

megfelelő prezentációs technológiákat hivatott megtanítani a lakóink számára. Véleményem szerint 

erre több informatikaszakos tanári pályát választó társunk is bevonható lenne. A tudományos életbe 

szeretném bevonni PhD-s hallgatóinkat is, bár tudom így is eléggé elfoglalt emberek és rengeteg dolguk 

akad az egyetemen. 

Amennyiben van igény rá, szeretnék bizonyos korrepetálásokat szervezni adott tudományterületeken. 

Itt megint csak főleg a tanár szakos hallgatóink nyernének teret és mutathatják meg elhivatottságukat 

szakmájuk iránt, de nagy örömmel veszem más szakos hallgatók közreműködését is. 

Utánpótlásképzés 

Az idei évvel átalakul a kollégiumokban lévő utánpótlásképzés szerkezete. Ennek keretein belül 

lehetőséget biztosítunk majd, hogy az érdeklődő lakók közelebbről megismerkedhessenek a helyi 

diákbizottság munkájával és feladataival. Ebben nagy segítségemre lesz Almási Annamária, aki jelenleg 

a KolHÖK Továbbképzésekért és Utánpótlásképzésért felelős referense. Annamarival az elmúlt egy év 

során nagyon sok közös projektben vettünk részt, sportbizottsági tagként szerveztünk több rendezvényt 

is karöltve. Úgy gondolom, vele közösen hatékonyan fogjuk koordinálni és beindítani a kollégiumban az 

új UPK programot. Szeretném, ha több lakónk érdeklődne a kollégiumi hallgatói életben való aktív 

részvétel iránt és később jelentkezne a Diákbizottságba. 

 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a programom! 

Örülök, ha megtisztelsz a bizalmaddal és szavazol rám! 

A Közgyűlésen találkozunk! 

Üdvözlettel, 

Gaál Bence 


